



2019 Shanghai Summer School General Plan

Organizer: Shanghai University

2019年上海市外国會學生政府奖学金暑期学校

孔子学院项目招生通知

(承接单位:上海大学)

July14,2019—August11,2019

PROGRAM HIGHLIGHTS 项目特色

- Scholarships granted by Shanghai Municipal Government 上海市教委颁发奖学金
- Lively and effective Chinese Language courses 生动活泼、富有成效的汉语课程 Lecture series & culture practice for personal participation to experience & understand Chinese culture essence 专题讲座与文化实践相结合,亲身体验与感悟中国文化精髓
- A variety of visits & exchange activities to explore the spirits of modern China city represented by Shanghai
 丰富多彩的参观与交流活动,探索上海所代表的现代中国城市精神
- A field investigation to "China's most famous paradise on earth" (Suzhou and Hangzhou) to feel the charm of China's South Yangtze River Delta.
 考察中国最富盛名的人间天堂,感受中国江南水乡魅力

汉语及中国文化夏令营旨在创造留学生与汉语、中国文化、中国历史零距离接触的机会,并通 过汉语课程、文化讲座、参观考察、实践体验活动,使国际学生不仅能够感受全球化背景下中国文 化的独特韵味,同时又能亲身体验上海这座东西方文明汇聚交融的国际大都市的独特魅力。国际学 生还将通过与专家教授、世界各国留学生、上大本土学生、上海普通市民之间的友好沟通与交流, 感受上海人民的开放、自信和友好;感悟"互信、互利、平等、协商、尊重多样文明、谋求共同发 展"的上海城市精神和中国现代社会的蓬勃朝气;并在体验与实践中提高跨文化理解能力、培养跨 文化交流的倾向、信心与能力。

Shanghai, known as "the Door of China", is a modern city featured by its openness. In this international metropolis, the eastern and the western civilizations are melted together, which shapes Shanghai into an open and tolerant city. Through diversified ways such as lectures, experiences, practices, exchanges, discussions and exhibitions, 3S project members can not only savor the infinite charm of Chinese culture under the background of globalization but also come face to face with this miraculous international metropolis. 3S project members will also have chance to communicate with specialists and professors, students from other foreign countries, Chinese students of Shanghai University, and Shanghai citizens, by which all members will be fully exposed to the openness, confidence and friendliness of Shanghai and Shanghai Spirits which refer to mutual trust, reciprocity, equality, respect for diversity and harmonious development. With experiences and practices, 3S project members will ultimately be cultivated to be successful land confident in cross-cultural communication.



1 项目信息 PROJECT INFORMATION

1.1 举办时间 Time

(2019年7月14日至8月11日,共计4周)

July 14th, 2019—August 11th, 2019, 4 weeks in total

1.2 项目内容 Project Content

(根据实际安排,项目内容可能会被调整)

板块	主题	形式	课时	备注
Module	Theme	Form	Class Hour	Remarks
	汉语综合课	课堂教学		骨干汉语教师授课
"汉语"板块	Comprehensive	Classroom	48	Delivered by leading Chinese
Chinese	Chinese	Teaching		language teachers
Language	汉语交流及技巧	分组实地体验		中国学员分组陪同
	Chinese Language Communication & Techniques	Extracurricular activities	6	Accompanied by Chinese students in groups
	发展中的中国	专题讲座		教授主讲
	China in Developing	Lecture	3	Delivered by a senior professor of Shanghai University
	中国文化	专题讲座		教授主讲
"文化"板块—— "全球化背景下的 中国文化"	Chinese Culture	Lecture	3	Delivered by a senior professor of Shanghai University
Culture- Chinese	中国茶文化	专题讲座		茶艺馆讲师现场讲解
Culture under the background of Globalization	Chinese Tea Culture	Lecture	3	On-site Demonstrations by an expert from the tea house
Clobalization	中国书法文化	专题讲座		美院书画老师授课
	Chinese Calligraphy Culture	Lecture	3	Delivered by an expert from the Academy of Fine Arts
	中国历史	文化体验实践		上海博物馆
	Chinese History	Visit& Experience		Visit the Shanghai Museum
	中华武术	文化体验实践		中国武术博物馆
	Chinese Martial Arts	Visit& Experience		Visit the Museum of Chinese Martial Arts
	中医文化	文化体验实践		上海中医药博物馆
	Traditional Chinese Medicine Culture	Visit& Experience		Visit the Shanghai Museum of Traditional Chinese Medicine
	中华服饰	文化体验实践		纺织服饰博物馆
	Chinese Costume	Visit& Experience		Visit the Textile and Costume Museum
	民俗文化	文化体验实践		民俗博览馆
	Chinese Folk Culture	Visit& Experience		Visit the Folk Culture Museum
	孔子文化	文化体验实践		嘉定孔庙
	Confucius Culture	Visit& Experience		Visit the Confucius Temple in Jiading District
	传统文化	文化体验实践		朱家角古镇 Zhujiajiao Ancient Town
	^夜 死又化 Traditional Culture	Visit& Experience		苏杭二日 A two-day trip to Suzhou and Hangzhou

板块 Module	主题 Theme	形式 Form	课时 Class Hour	备注 Remarks
		讲座 Lecture	3	教授主讲 Delivered by a senior professor from Shanghai University
	主题 1: 国际大都市 ——上海 Topic 1	文化体验实践 Visit & Experience		上海城市规划馆 Visit the Shanghai Urban Planning Exhibition Hall
	International Metropolis Shanghai	文化体验实践 Visit & Experience		东方明珠、陆家嘴 Oriental Pearl TV Tower in Lujiazui area
		文化体验实践 Visit Experience		浦江游览 Huangpu River Cruise
		文化体验交流 Exchange & Experience		中外学生文化交流会 Cross Culture Exchange Meeting
"跨文化交流"	主题 2: 国际经济中心	讲座 Lecture	3	教授主讲 Delivered by a senior professor from Shanghai University
板块——"中国之 门——开放的上	二回2:国际住所中心 一一上海 Topic 2 International Economic Center Shanghai	文化体验实践 Visit & Experience		豫园城隍庙 Yu Garden
海 <i>"</i> Cross Culture Exchange:		文化体验实践 Visit & Experience		知名公司参访 Visit of a famous company
China Door – Open Shanghai		文化体验实践 Visit & Experience		知名公司参访 Visit of a famous company
		文化体验交流 Exchange & Experience		中外学生文化交流会 Cross-culture Exchange Meeting
		讲座 Lecture	3	教授主讲 Delivered by a senior professor of Shanghai University
	主题3: 国际文化中心 ——上海	文化体验实践 Visit & Experience		观赏杂技 Acrobatic Show
	Topic 3 International Cultural Center Shanghai	文化体验实践 Visit & Experience		田子坊、新天地 Tianzifang, Xintiandi
		文化体验交流 Exchange & Experience		参观上海知名高校 Visit top local universities
		文化体验交流 Exchange & Experience		大宁国际社区文化交流 Cross-culture exchange activity
交流总结板块 Summarize& Report	成果总结与汇报 Summarize and Report Achievements	展览 Achievement Exhibition		 书画、随笔、摄影、视频、学 习报告等作品展 Photography, paintings, essays, videos, reports and so on

1.3日程安排(根据实际安排,日程可能会被调整)

日期 Date		时间 Time	活动安排 Event	备注 Remark
7 月 14 日 July 14	星期天 Sunday		到校 Arrival	
7月15日		9:00-11:00	注册、说明会 Registration, Orientation	
	星期一	11:30-12:30	开学典礼、欢迎午餐 Opening Ceremony, Welcome Lunch	学校餐厅 School Canteen
July 15	Monday	13:30-15:30	讲座:中国艺术 Lecture 1:Chinese Art	
		16:00-17:30	欣赏川剧变脸&中外学生交流会 Face-changing(Sichuan Opera) & Cross-culture Exchange	
		9:00-11:40	 讲座:上海城市发展与年轻人职业生涯 的选择 Lecture 2: Urban Development in Shanghai and the Choice of Career among Young People 	
7 月 16 日 July 16	星期二 Tuesday	13:30-15:50	上海城市规划馆 Visit the Shanghai Urban Planning Exhibition Hall	
			东方明珠、陆家嘴;浦江游览 Visit the Oriental Pearl TV Tower in Lujiazui area; Huangpu River Cruise	特色中餐馆晚餐 Dinner at Chinese style restaurant
7月17日	星期三	9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
July 17	Wednesday	13:30-16:30	公司参访 Company visit	
7月18日	7月18日 星期四		上海中医药博物馆 Visit the Shanghai Museum of Traditional Chinese Medicine	
July18	Thursday	13:30-15:30	讲座:中医文化 Lecture 3: Traditional Chinese Medicine Culture	
		9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
7 月 19 日 July 19	星期五 Friday	13:30-15:30	讲座: 儒家与中国文化 Lecture 4: Confucianism and Chinese Culture	
	9:00-11:30	9:00-11:30	京剧脸谱绘画 Beijing Opera Facial Masks Painting Class	特色中餐馆午餐 Lunch at a
7 月 20 日 July 20	星期六 Saturday	13:00-16:00	城隍庙 Visit the City God Temple	Chinese style restaurant
		18:30-21:30	观赏杂技 Watch the Acrobatic Show	
7月21日	星期日	9:00-12:00	东方绿舟素质拓展 Sightseeing in Oriental Land	特色中餐馆午餐 Lunch at a
July 21	Sunday	12:30-16:30	参观朱家角古镇 Visit Zhujiajiao Ancient Town	Chinese style restaurant

日期	Date	时间 Time	活动安排 Event	备注 Remark
7月22日	星期一	9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
July 22	Monday	13:30-15:30	中外学生交流会 Cross- culture Exchange	
7月23日	星期二	9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
/ 月 23 日 July 23	生州二 Tuesday	13:30-16:30	中国武术博物馆 Visit the Chinese Martial Arts Museum	
7 8 24 8	日和一	9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
7 月 24 日 July 24	星期三 Wednesday	13:30-16:00	上海纺织饰博物馆 Visit the Textile and Costume Museum	
7日25日	目期Ⅲ	9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
7 月 25 日 July 25	星期四 Thursday	13:30-15:30	上海民俗博物馆 Visit the Chinese Folk Culture Museum	
		9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
7 月 26 日 July 26	星期五 Friday 13:00-15:30	讲座:公共视域下的广场舞 Lecture 5:The public Space in Modern City : From the Perspective of the Square Dancing		
		9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
7 月 27 日 July 27	星期六 Saturday	13:30-15:30	上海科技馆 Visit the Shanghai Science and Technology Museum	在公园与上海市 民沟通 Communicate with Shanghai citizens in the park
7月28日	星期日	9:00-11:40	上海博物馆 Visit Shanghai Museum	
July28	Sunday	13:00-15:30	讲座: 中国扇画 Lecture 6: Chinese Fan Painting	
7月29日	星期一	9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
July29	Monday	13:30-16:10	讲座:中华美食鉴赏 Lecture 7: Chinese Food Tasting	
7月30日	星期二	9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
July 30	Tuesday	13:00-16:00	参观上海美术馆 Visit the Shanghai Art Museum	

日期	Date	时间 Time	活动安排 Event	备注 Remark
7月31日	星期三	9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
July 31	Wednesday	13:00-16:00	参观田子坊 Visit Tianzifang	
8月01日	星期四	9:00-11:40	9:00-11:40 汉语综合课 Comprehensive Chinese	
August1	Thursday	13:30-16:00	中外学生交流 Cross-culture Exchange Activity	
8月02日	星期五	9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
August2	Friday	13:30-16:00	公司参访 Company visit	
8月03日 August3	星期六 Saturday	苏州、杭州二日	· ∃游	
8 月 04 日 August4	星期日 Sunday	Two-day trip of	f Suzhou and Hangzhou	
8月05日	星期一	9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
August5	Monday	13:30-16:00	中国画 Chinese Painting Class	
8月06日	星期二	9:00-11:40 汉语综合课 Comprehensive Chinese		
August6	Tuesday	13:30-15:30	学做中国美食 Workshop on Chinese food	
8月07日	星期三	9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
August7	Wednesday	13:30-16:00	嘉定孔庙&南翔古镇 Visit the Confucius Temple in Jiading & Nanxiang Ancient Town	
8月08日	星期四	9:00-11:40	汉语综合课 Comprehensive Chinese	
August8	王州四 Thursday	13:30-16:00	筹备成果汇报展 Preparation of the Achievements Report Show	
		9:00-11:40	总结会及筹备成果汇报展 Wrap-up meeting and Achievements Report Show	
8 月 09 日 August 9	星期五 Friday	15:30-17:30	结业典礼及成果汇报展 Graduation Ceremony & Achievements Report Show	
		18:00-20:00	毕业餐会 Graduation Dinner	特色晚餐 Local specialties for dinner
8 月 10 日 August 10	星期六 Saturday		离校 Depart from university	
8月11日 August 11	星期日 Sunday		最晚离校日 Final Departure in the airport	

2 申请信息 APPLICATION INFORMATION

2.1 申请资格 Requirements for Applicants

具备基本的汉语或英语交流能力; 18-45周岁非中国公民

Students or company staff between 18-45 years old; University undergraduates or higher education level; possess Chinese and English language foundation; foreigners with non-Chinese passport

2.2 申请截止日期 Application Deadline

2019年5月20日

May 20th, 2019

2.3 申请材料 Application Materials

入学申请表(见附件)

Application Form

护照复印件

Passport copy

2.4 申请流程 Application Procedures

2.4.1 填写入学申请表,或通过微信公众号,上海大学国际学生招生网站报名

Fill in the application form or through Wechat Official accounts, **online application at the website:** www.apply.shu.edu.cn.

HAN

And send it back with copy of your passport to the email address apply2@oa.shu.edu.cn before the deadline of May 20th, 2019

2.4.2 2019年06月15日发放录取材料。

Issue admission documents from June 15th, 2019

3 签证 ABCUT VISA

X2字签证,发给在中国境内短期(不超过180日)学习的人员;

*不接收L字旅游签证。

X2 visa (staying no more than 180 days)

*L visa is not accepted.

4 费用说明 / 费用情况 PRCGRAMFIEIES

4.1 基本费用(计价单位:人民币,按每人计算)

BacisPackage(PricesarequotedinCNYperperson)

	费用 Fees	备注 Remark
奖学金包含 Scholarship Inclusive of:	机场接机费用 airport pick-up service 注册费用 tuition fee 学费 registration fee 保险费 accident insurance fee 住宿费 accommodation fee(in twin bedroom) 列表中列出的各项活动费用 expenses of local activities listed in the schedule 列表中列出的餐费 expenses of group meals listed in the schedule	 住宿费仅包含 2019 年 7 月 14 日到2019年8月11日双人间的住 宿费用。逾期或提前,费用自理。 The free accommodation is provided from July 14, 2019 to August 11, 2019. Cost from CNY 70 to CNY200 per person per night for extra stay. 申请单人间需支付额外费用补 足差价。 If any applies for a single room, one needs to pay the extra fee from 70 CNY to 100CNY if available. Single rooms are not guaranteed.
奖学金不包含	往返机票费用 Return international flight tickets 列表中不包含的餐费 Expenses of meals not included in the schedule 其他个人额外支出 Other personal expenses	

备注:课程及活动内容有可能会因特殊情况而适当调整。

*The project content is subject to change according to the actual arrangements.



5 详细信息 DETAILED INFORMATION

5.1 宿舍 Dormitory

校园内留学生宿舍楼双人间和单人间,设有空调、电话、网络接口,以及套内独立 的使用的卫浴设备,宿舍楼内还设有公共厨房、洗衣房和冰箱。宿舍楼附近设有餐厅、 超市、便利店,生活便利。

Dormitory Double room and single room in international students' dorm, equipped with air conditioning, telephone, network interface, and separate bathroom facilities. There are public kitchens, laundry rooms and refrigerators in the dorm. The life is very convenient with restaurants, supermarkets and convenience stores near the dorm.



5.2 参观校园 Campus Tour

由老师带领,在中国学生的陪同下,参观延长校区,包括教学楼、图书馆及各项设施,了解上海大学发展历史和现状,了解上海大学学习生活。

Campus Tour Led by the teacher and accompanied by senior students of the same nationality, we will show you around the campus, including administration building, library and other facilities, and you will get to know the development and current situation of Shanghai University and gain an insight into the life of Shanghai University.

5.3 欢迎会 Welcome Party& Orientation

国际教育学院领导出席,学校概况介绍,在校期间注意事项等等。

Welcome Party& Orientation Leaders of International of Education will attend; introduction of general information of Shanghai University and other matters needing attention.

5.4 苏州杭州二日游 Two-day trip of Suzhou and Hangzhou"上有天堂、下有苏杭"

苏州是中国江南最富庶的长江三角洲(杭州、上海、苏州)北翼中心城市,中国最 著名的风景旅游城市之一。苏州素来以山水秀丽、园林典雅而闻名天下,有"江南园林 甲天下,苏州园林甲江南"的美称,又因其小桥流水人家的水乡古城特色,而有"东方 威尼斯"、"东方水都(东方水城)"之称。参观景点包括拙政园、寒山寺、盘门等, 费用只包含用车、景点大门票、导游服务、团体用餐和意外保险。参考网址: www.suzhou.gov.cn

杭州是中国长江三角洲的南翼中心城市,也是中国最著名的风景旅游城市之一。杭 州素有"鱼米之乡"、"丝绸之府"、"人间天堂"之美誉。参观景点包括西湖景区、 六和塔、龙井村等,费用只包含用车、景点大门票、导游服务、团体用餐、三星或四星 级宾馆普通标准双人间和意外保险。

Two-day trip of Suzhou and Hangzhou "Just as there is paradise in heaven, there are Suzhou and Hangzhou on earth."

Suzhou is China's most affluent city located in the northern wing of the Yangtze River Delta, It is also one of China's most famous scenic spots. Suzhou has always been renowned for its beauty scenery, elegant gardens in the world. As the saying goes "Gardens to the south of Yangtze River are the best in the world, and Suzhou gardens are the best among them". Suzhou is also praised as the "Oriental Venice", "Oriental Water Town" for its unique charming small bridges over the flowing steam. Attractions include Humble Administrator's Garden (Zhuozheng Yuan), Hanshan Temple (Cold Mountain Temple), Pan Gate. Expenses only include buses, tickets for main entrance, guide services, group meal and accident insurance.

(Website for reference: www.suzhou.gov.cn.)

Located in the southern wing of River Delta, Hangzhou is one of the most famous scenic spots in China. It is always known as "A fertile land of fish and rice", "Heaven on Earth" and "Capital of Silk". Attractions include West Lake Scenic Area, Six Harmonies Pagoda, Longjin Area. Expenses only include buses, tickets for main entrance, guide services, group meals, common standard double room of three and four star hotel and accident insurance.

(Website for reference: www.hangzhou.gov.cn.)

5.5 游览豫园 Yu Yuan Garden Tour

豫园座落于上海黄浦区,是明朝时期的私人花园。园侧有 城隍庙及众多特色商店街等游客景点,包括上海筷子店、晴雨 伞店、铁画轩陶瓷商店等等,以及多家著名食店,南翔馒头店 (上海小笼包)、绿波廊(上海点心)及上海老饭店(上海 菜)。

Yu Yuan Garden Tour Located in Huangpu District of Shanghai, Yu Garden is the private garden of Ming Dynasty. There are City God Temple and various Specialty shops in the garden including Shanghai Chopstick Shop, Umbrella Specialty Shop, Tiehuaxuan Pottery and Porcelain Shop and numerous famous restaurants such as Nanxiang Dumpling Restaurant (Shanghai juicy steamed buns), Lvbolang Restaurant (Shanghai light refreshments) and Shanghai Old Restaurant (Shanghai style dish).

5.6 观赏杂技 Watch acrobatics

之旅"融杂技、舞蹈、戏剧、音乐和世界一流多媒体技术 于一体,利用中国特别是江南特有的民族艺术元素,以时空交 错为表现手法,艺术地展现昨天、今天、明天,展示中华民族 悠悠历史、灿烂文明。该剧运用高科技手段打造充满惊奇和魔 幻的神奇效果,给人以超凡享受,堪称"中国娱乐第一秀"。

Watch acrobatics With the combination of different elements such as acrobatics, dance, drama, music and worldclass multimedia technology and utilizing unique national art elements of Yangtze River Delta and intersection of time and space, "ERA Intersection of Time" shows the Chinese long history and splendid civilization through yesterday, today and tomorrow. The play is full of surprises and magical effects through the use of high technology. It can be regarded as "No.1 show of entertainment in China".

5.7 上海东方明珠塔 Shanghai Oriental Pearl TV Tower

上海东方明珠于1995年投入使用,它以高度创新的科技 成为上海市的标志性建筑,是最受游客喜爱的上海景点之一。 东方明珠塔高468米,是世界第三高的广播电视塔,该塔楼由 三跟柱子基座和三个立柱组成,内部的升降梯连接11座钢架结 构营造出了古诗"大大小小落玉盘"所描述的意境。

Shanghai Oriental Pearl TV Tower Completed in 1995 to a highly innovative design, Shanghai Oriental Pearl TV Tower has become a symbol of excellence in architecture and is a favorite sight for tourists in Shanghai. At 468 meters, it is the third tallest TV and radio tower in the World. The tower is composed of the tower base with three batter posts, and three standing pillars, within which are elevators, holding 11 steel-structures creates the poetic conception as described in the old line "large and small pearls dropping onto a jade plate".



5.8 浦江游览 Huangpu River Cruise

黄浦江游览,是上海旅游中的一个重要的旅游节目,它不仅在于黄浦江是上海的母亲 河,代表着上海的象征和缩影,还在于浦江两岸,荟萃了上海城市景观的精华,从这里你可 以看到上海的过去、现在,更可以展望上海的灿烂明天。

Huangpu River Cruise Huangpu River Cruise is an important tourism activity of Shanghai. Huangpu River is not only Mother River of Shanghai but also the symbol and epitome of Shanghai. You can gain an insight into Shanghai's past, present and brilliant future by cursing along the banks of Huangpu River where attractions concentrate.



5.9 纺织服饰博物馆 Shanghai Museum of Textile and Costume

上海纺织服饰博物馆共分为科普馆、古代馆、近代馆和少数民族馆四个分馆,现有展出面积3000余平方米。http://www.study-shanghai.org/School/Base01.asp

Shanghai Museum of Textile and Costume Shanghai Museum of Textile and Costume has Popular Science Exhibition, Ancient Exhibition, Modern Exhibition and Minorities Exhibition. It has more than 3000 square meter exhibition space. http://www.studyshanghai.org/School/Base01.asp

5.10 上海中医药博物馆上海中医药博物馆 Shanghai Museum of Traditional Chinese Medicine (TCM),反映中医药学从形成到繁荣、从继承到创新的轨迹,是博大精深的中医药学和中医药文化的缩影。是高校、科学技术、专题类博物馆。http://www.study-shanghai.org/School/Base02.asp



5.11 上海民俗文化博物馆 Shanghai Folk Culture Museum

上海民俗文化博物馆是国内外民间艺术的展示与交流平台,馆中有选择地展示了世界五大洲各民族的非物质文化遗产和民俗文化,特设南通哨口板鹞风筝展、瓷器个人收藏展和茶具个人收藏展。

Shanghai Folk Culture Museum Shanghai Folk Culture Museum is the platform for showcasing and communication of Chinese and foreign folk art. Different intangible cultural heritage and folk art objects from all over the world are selected and presented. Special features include Nantong Shaokouban Kite Exhibition, Personal Exhibition of porcelain.

5.12 体验中国茶文化 Chinese Tea Culture

在文化体验基地老师的引领和讲解中,体验"闻茶道、品茶香"等活动,在亲身体验中进一步加 深了对中国传统文化的认知。

5.13 Chinese Tea Culture Under the instruction of professors in local Tea house, students will learn the Chinese tea culture, and experience the manners of tea drinking.



6 联系信息 CONTACTS

联系人		
Linkman:	Ms. ZHAO Cong/Ms. Yang Xiaoru	
地址	上海大学国际教育学院	
ì	中国上海市延长路149号,邮编200072	
Address:	College of International Education, Shanghai University	18.80.80
	No.149 Yanchang Road, Shanghai, 200072, P.R.China	回教授的
电话/传真TE	EL/FAX: +86-21-5633-1820/+86-21-5633-3187	微信公众号二维码
电子邮件	apply2@oa.shu.edu.cn	
E-mail:	apply2@oa.shu.edu.c	
网址	http://www.apply.shu.edu.cn	
	e: http://www.apply.shu.edu.cn	
微信公众号	Wechat ID: 留学上大 微信二维码Wechat QR Cord:	

2019年上海大学暑期学校报名表

2019 Shanghai University Summer School Application Form

个人信息 Personal	Information							
姓名 Name	英文 in English							
	中文 in Chinese							
国籍 Nationality		性别 Sex	男	Male 🛛	婚姻状况 Marital Status	是 Yes□		
			女	Female 🛛	Status	否Noロ		
出生日期 Date of Birth				生地点 ce of Birth				
健康状况 Health Status		宗教信 仰 Religi	on		文化程度 Education		职业 Occupation	
工作或 学习单位 Employer				联系电话 TEL				
家庭地址 Home Add.				电子信箱 E-mail				
护照号码 Passport No.		护照有效期 Valid until	月					
现有汉语水平 Chinese Level	母语 Native 汉语水平考 HSK level			现有英文水 English Leve			TOEFL	
通讯地址 Mailing Address								
紧急联系人		与本人关系			紧急电话			
Emergency Contact	Name	Relationsh	ip	_	Tel			
Information					电子邮箱 E-mail			

学习经历 Study Experience					
特长 Skills Profile					
	校内宿舍单人间	bom if available \Box room if available \Box			
 住宿时间 Period of stay	自 年 From YYYY.	月 日 MM DD	至 年 To YYY		日 DD
申请经费类型:个	 人自费 Funds:	Self-paid			
2. 在中国学习期间	提供的情况是真实无	误的。All the inform 律和学校的规章制度 chool.			
申请人签名 Signature		日期 Date	年Y	月М	⊟ D